
Grundejerforeningen 

Trankær 
Af 7. maj 1997 

 

 

Hjemmeside: Hjemmeside: Hjemmeside: Hjemmeside: www.trankaer.dwww.trankaer.dwww.trankaer.dwww.trankaer.dkkkk    
Side 1 af 3 

      

Referat 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Der var til mødet udsendt følgende 
 
Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Sidste mødereferat/orientering 
3. Grønne områder 
4. Veje/stier/skilte 
5. Ejendomsskat 
6. Snerydning 
7. Næste møder 
8. Eventuelt 

 
 
Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 
Helle ønskede punktet Økonomi tilføjet dagsordenen. Punktet bliver behandlet som 
nyt punkt 7. 
 
 
Ad. 2 Sidste mødereferat/orientering 
Ingen emner til orientering eller kommentarer til sidste mødereferat. 
 
 
Ad. 3 Grønne områder 
Stæretårn 
PG Have og Anlæg ville ikke påtage sig opgaven med at flytte Stæretårnet. Anders 
har derfor kontaktet R. Pedersen, som har opsat tårnet, men har endnu ikke 
modtaget et svar endnu. Bestyrelsen afventer svaret. 

Møde den: 30. november 2005 

Afholdt hos: Anders 

Til stede: Anders, Steen, Helle, Bent, Peter og Ole 

Fraværende:  

Referent: Ole 
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Pullert 
Anders orienterede om, at pullerten i rundkørslen er blevet rettet op, samt at træer og 
buske er ved at blive beskåret. 
 
Tilbud 
Der er endnu ikke modtaget tilbud fra PG Have og Anlæg på vedligeholdelse af de grønne 
arealer for 2006. Anders rykker, da bestyrelsen er godt tilfreds med arbejdet, og ikke 
ønsker ny leverandør. 
 
Ukrudt 
Afbrænding af ukrudtet er ikke blevet drøftet med PG Have og Anlæg. Bestyrelsen 
anbefaler en enkelt sprøjtning af ukrudtet efter gartnerens anbefaling for bedste resultat. 
 
Besøg på Tranbjerg skole 
Anders orienterede om, at han og Mads Bent har besøgt Tranbjerg Skoles 7. + 8. klasser, 
da der i området, i perioder, smides en del hundeposer. Samtidig opfordrede de klasserne 
til at drøfte deres behandling af området, herunder også områdets træer. 
 
 
Ad. 4 Veje/stier/skilte 
Reparation af veje/stier 
Bent orienterede om, at reparation af asfalt på veje og stier forventes færdiggjort inden 
årets udgang. 
 
Vejchikaner 
Der mangler svar fra Århus Kommune vedrørende procedure for afstemning i forbindelse 
med ønske om etablering af chikaner.  
 
Skilte 
Bestyrelsen har konstateret, at områdeskiltene er falmet en del. Dette er ikke 
tilfredsstillende, da de blev opsat i 2004. Bent kontakter Vester Kopi, som har trykt 
skiltene, for en forklaring. 
 
 
Ad. 5 Ejendomsskat 
Bent orienterede om samtale med Skat. Der er endnu ikke nogen afklaring. Bent kunne 
fortælle, at fradraget for andre (sammenlignelige) grundejere er øget med ca. en faktor 4. 
 
 
Ad. 6 Snerydning 
For vinteren 2005/2006 er saltning af stamveje og stier påbegyndt. Peter undersøger om 
det er Balskilde, da også Århus Kommune er set i området. 
 
 
Ad. 7 Økonomi 
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Helle uddelte regnskab samt udkast til budget. Begge dele blev gennemgået, og 
bestyrelsen fandt at det ser tilfredsstillende ud, selvom der, som planlagt, er underskud på 
driften.  
 
 
Ad. 8 Næste møder 
Mødedage og datoer blev drøftet, og følgende blev aftalt: 
 

• Lørdag 21. januar 2006 kl. 18.00 hos Helle (julefrokost, så husk din bedre halvdel) 
• Torsdag 16. februar 2006 kl. 19.00 hos Steen 

 
 
Ad. 9 Eventuelt 
Peter har fra en grundejer modtaget forespørgsel om flytning af træer, da grenene går ind 
i vedkommendes buske. Bestyrelsen blev enig om, at træerne skal beskæres/opstammes 
således, at de ikke ødelægger nærtstående buske/hække. Bestyrelsen vil ikke acceptere 
en flytning af træerne.  


